

物料符合RoHS2.0指令保证书

鉴于欧盟执行的《关于在电气电子设备中限制使用某些有害物质指令（欧盟议会和欧盟理事会第 2011/65/EU 号）》及《欧盟委员会（EU）2015/863 指令》（以下统称为 RoHS2.0 指令），本公司特此郑重保证并承诺如下：

The Restriction of the use of Certain Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment

1、本公司已经充分理解并严格执行RoHS2.0指令的相关文件，自本保证书签字之日起，本司承诺提供的表面处理热风整平（HASL）外的印制电路板及相关产品，均符合RoHS2.0指令要求，并保证产品所含禁用物质的含量完全符合欧盟RoHS2.0指令的标准。（具体限定值见表1）

表 1: RoHS 2.0 指令具体限定值

序号 NO.	有害物名称 Hazardous Substances	限定值 Limit (PPM)
1	镉 Cd Cadmium Cadmium(Cd)	100
2	铅 Pb Lead Lead(Pb)	1000
3	汞 Hg Mercury Mercury(Hg)	1000
4	六价铬 Cr6+ Hexavalent Chromium Hexavalent Chromium(Cr(VI))	1000
5	多溴联苯 PBBs Polybrominated Biphenyls(PBBs)	1000
6	多溴二苯醚 PBDE Polybrominated Diphenyl Ethers(PBDEs)	1000
7	邻苯二甲酸二丁酯 DBP Dibutyl Phthalate(DBP)	1000
8	邻苯二甲酸丁基苯酯 BBP Benzyl Butyl Phthalate(BBP)	1000
9	邻苯二甲酸二(2-乙基己基)酯 DEHP Bis(2-ethyl(hexyl)phthalate)(DEHP)	1000
10	邻苯二甲酸二异丁酯 DIBP Diisobutyl phthalate (DIBP)	1000



2、若因本公司交付的产品、组件或辅助材料其有害物质含量高于RoHS2.0指令限定值，因此造成的所有直接损失，本司愿承担赔偿责任。

深圳市兴森快捷电路科技股份有限公司



RoHS 2.0 Statement

Whereas the EU Directive *on the Restriction of the Use of Certain Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment (EU Parliament and Council Directive No. 2011/65/EU)* and *The European Commission (EU) Directive 2015/863* (Hereinafter referred to as RoHS 2.0), Fastprint hereby solemnly warrants and guarantees as follows:

1. Fastprint has fully understood and strictly implemented the relevant documents of the RoHS 2.0. Since the date of this guarantee, Fastprint has promised to provide the PCB and related products that comply with the RoHS 2.0, except for PCB surface treatment is HASL, We guarantee that the content of the prohibited substances contained in the product is in full compliance with the EU RoHS 2.0. (Specific limits are shown in Table 1)
2. If the content of harmful substances of products, components or auxiliary materials delivered by Fastprint exceed the limit value of RoHS 2.0, Fastprint will undertake the due obligations of all direct losses.



Table 1: RoHS 2.0 Directive Specific Limits

NO.	Hazardous Substances	Limit (PPM)
1	Cd Cadmium	100
2	Pb Lead	1000
3	Hg Mercury	1000
4	Cr6+ Hexavalent Chromium	1000
5	Polybrominated Biphenyls (PBBs)	1000
6	Polybrominated Diphenyl Ethers (PBDEs)	1000
7	Dibutyl Phthalate (DBP)	1000
8	Benzyl Butyl Phthalate (BBP)	1000
9	Bis (2-ethyl (hexyl) phthalate) (DEHP)	1000
10	Diisobutyl phthalate (DIBP)	1000

Shenzhen Fastprint Circuit Tech Co., LTD



September 2, 2020

